

Date: 14/11/2022

Ref: 1048/2022

التاريخ : 14/11/2022

رقم الإشارة: 2022/1048

Mr. Nasser Abdullah Abdulghani Director of Market Operation & Control Department Oatar Exchange

Greetings,

السيد/ ناصر عبدالله العبدالغني المحترم مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة

بورصة قطر

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification

We, Al Meera Consumer Goods Company QSPC (the "Company"), submit to the Qatar Financial Markets Authority (the "Authority") and the Qatar Exchange ("Exchange") this letter in order to comply with Article (80) of the Authority's Offering and Listing Rulebook of Securities, which requires notifying the Authority and the Exchange immediately of all events or information that may affect the securities prices.

We would like to inform you that, Al Meera Consumer Goods Company (Q.P.S.C.) has announced the opening its latest branch in Lusail City "Fox Hills", to provide the daily needs of the people in the sprawling modern city.

The Press Release attached will be publish in the newspaper by 15 November 2022.

Please do not hesitate to contact us if you have any questions or enquiries.

الموضوع : إخطار

نحن، شركة الميرة للمواد الاستهلاكية ش.م.ع.ق. ("الشركة")، نقدم إلى هيئة قطر للأسواق المالية ("الهيئة") وبورصة قطر ("البورصة") هذه الرسالة تفعيلاً لأحكام المادة (80) من نظام الهيئة لطرح وإدراج الأوراق المالية، الذي يتطلب إخطار الهيئة والبورصة وعلى الفور بجميع الأحداث أو المعلومات التي قد تؤثر على أسعار الأوراق المالية.

كما سيتم نشر. الخبر الصحفي المرفق في الصحف اليومية الصادرة بتاريخ 15 نوفمبر 2022.

للإستعلام عن أي استفسارات أو إيضاحات، يرجى الإتصال بالإدارة.

نيابة عن شركة الميرة للمواد الاستهلاكية ش.م.ع.ق يوسف علي العبيدان

الرئيس التنفيذي







الميرة تفتتح فرعها الجديد فوكس هيلز بمدينة لوسيل

الدوحة، قطر – 13 نوفمبر 2022: أعلنت شركة الميرة للمواد الاستهلاكية (ش.م.ق.ع) افتتاح أحدث فرع لها فوكس هيلز في مدينة لوسيل في 13 نوفمبر 2022، لتوفير الاحتياجات اليومية لسكان المدينة الذكية، قاطعة بذلك خطوة إضافية نحو الوفاء بالتزامها المتمثّل في تسهيل وصول جميع سكان قطر وزوارها إلى أفضل المنتجات والسلع الغذائية عالية الجودة.

تم افتتاح فرع الميرة فوكس هيلز في مدينة لوسيل، بحضور كل من السيد يوسف العبيدان الرئيس التنفيذي لشركة الرئيس التنفيذي لشركة الديار القطرية ومجموعة من مدراء و مسؤولي إدارة الميرة.

يعد هذا الافتتاح جزءًا من استراتيجة الميرة التوسعية الطموحة التي تتمحور حول مواكبة التطوّر العمراني بالدولة بهدف تمكين المستهلكين في قطر من الحصول على احتياجاتهم من أفضل السلع والمواد الغذائية الأساسية اليومية بسهولة ويسر.

من خلال هذا الفرع الجديد، تسعى الميرة إلى تزويد سكان وضيوف مدينة لوسيل باحتياجاتهم اليومية من مختلف السلع والمنتجات الغذائية المحلية والمستوردة عالية الجودة بأسعار تنافسية، بالإضافة إلى الاستمتاع بتجربة تسوّق سلسة وفق المعايير الحديثة.

يأتي فرع فوكس هيلز في مدينة لوسيل من نوع ميني مول ليقدّم لرواده تشكيلة واسعة من الأطعمة والمشروبات، حيث سيتم افتتاح ستاربكس وكرسبي كريم في الطابق الأرضي قريبًا، في حين يشتمل الطابق العلوي على قاعة طعام كبيرة تضم العديد من المطاعم



ومن ضمنها مطعم تكساس تشيكن والعديد من المطاعم الاخرى بالاضافة إلى خدامات متنوعة ومنها صيدلية خلود. علاوة على ذلك، يمتاز الفرع بوجود مواقف للسيارات تحت الأرض لضمان توفر مواقف كافية لجميع العملاء.

تفتخر الميرة بوجود 25 ميني مول تابع لها في مواقع مختلفة بالدولة تساهم في تلبية احتياجات المستهلكين ودعم تنمية المجتمع المحلي، وتضع خدمات التجزئة وغيرها الكثير على مقربة منهم تحت سقف واحد.

وبينما تستعد قطر لاستضافة جماهير ومحبي كرة القدم من شتى أنحاء العالم، فإن افتتاح فرع فوكس هيلز جنبًا إلى جنبٍ مع 10 فرع مؤقتة أخرى، توفر خدمات التسوّق للمقيمين والزوار حيث سيكون هناك فرعًا للميرة بالقرب منهم في مختلف الأماكن التي يترددون عليها كثيرًا خلال البطولة خاصة بعد إغلاق بعض الطرق مما يسهل عليهم الوصول إلى احتياجاتهم اليومية ، ويعزّز تجربتهم الشاملة في قطر من ناحية، ونجاح البطولة، من ناحية أخرى.

يضم فرع فوكس هيلز مجموعة من الأقسام مثل الفواكه والخضروات الطازجة، ومنتجات الألبان ومستحضرات التجميل، واللحوم والأسماك، والمخبوزات، والأطعمة المعلبة، وأيضًا تشكيلة من المنتجات الوطنية والمنتجة محليًا والمستوردة.

وتعليقًا على افتتاح فرع فوكس هيلز في مدينة لوسيل، صرّح السيّد يوسف علي العبيدان، الرئيس التنفيذي لشركة الميرة:

"سعداء للغاية بافتتاح فرعنا الجديد فوكس هيلز بمدينة لوسيل التي تشهد تطورًا عمرانيًا متسارعًا، والذي يعتبر خطوة هامة ضمن مساعينا المستمرة لتهيئة تجربة تسوّق عالمية المستوى لجميع سكان قطر وزوارها، وتسهيل حصولهم على شتى



احتياجاتهم من السلع والمنتجات الغذائية أينما كانوا داخل الدولة. سنستمر في توسيع شبكة فروعنا لضمان تغطية مختلف مناطق قطر، كما سنعمل أيضًا على تحسين تجربة التسوّق بفروعنا، جنبًا إلى جنبٍ مع زيادة تنويع المنتجات المعروضة وخيارات التسوّق سواء عبر الفروع أو الإنترنت. وحيث أن الدوحة تتأهب لاستقبال أكثر من 1.5 مليون مشجع خلال الأسابيع المقبلة لمشاهدة نهائيات كأس العالم FIFA قطر 2022 ™، سيكون فرع لوسيل خيارًا مثاليًا وعلى مقربة من الجماهير في مدينة لوسيل لشراء متطلباتهم اليومية، حيث تحتضن المدينة إستاد لوسيل، أحد الملاعب الرئيسية للبطولة والذي يستضيف عدد من مباريات البطولة منها مباراة النهائي".

وجدير بالذكر أن الميرة تتطلع إلى تقديم تجربة تسوّق مميّزة لعملائها وتضع في متناولهم المنتجات عالية الجودة بأسعار تنافسية، علاوة على إطلاق العروض والحملات الترويجية بصفة مستمرة، ومكافأة عملائها بمزيد من نقاط المكافآت على مشترياتهم من خلال برنامج الولاء الخاص بها، مكافآت ميرة. كشركة وطنية تدير أكبر شبكة من فروع البيع بالتجزئة يتجاوز عددها 68 فرعًا في شتى مناطق الدولة، تحرص الميرة على خدمة كافة المستهلكين بتفانٍ وإخلاص بما يجسّد شعارها "الأكثر تميّزًا وقربًا".

-انتھی-



Al Meera opens latest branch in Fox Hills, Lusail City

Doha, Qatar – 13 Nov 2022: Keeping to its commitment to ensuring that all Qatar residents and visitors have easy access to shopping services as the country continues to witness rapid urban development, Al Meera Consumer Goods Company opens its latest branch in Lusail City on November 13, 2022, to provide the daily needs of the people in the sprawling modern city.

Al Meera Lusail branch was inaugurated, in the presence of Mr. Yousef Al Obaidan, CEO of Al Meera, Mr. Abdullah Hamad Al Attiyah, CEO of Qatari Diar and a group of Al Meera senior management.

The opening of the Lusail branch comes as part of Al Meera's ambitious expansion strategy to guarantee that all community members have hassle-free and unhindered opportunity to shop for their essential goods with comfort in all parts of the country.

As a national retailer with the largest stores network in Qatar, Al Meera seeks to provide the residents and guests of Lusail City their daily needs of various high-quality local and imported commodities and food products at competitive prices, in addition to providing a comprehensive, modern and easy shopping experience.

The Lusail branch features underground parking to ensure sufficient and easy parking for all customers.

The branch is another mini mall location that will offer a wide range of food and beverage options in addition to services to facilitate the daily lives of its customers. A Starbucks and Krispy Kreme will soon open their doors to customers on the ground level, same level as Al Meera, while the upper level will have an expansive food court with food and beverage retailers such as Texas Chicken in addition to other retail outlets such as Khulud Pharmacy.

Al Meera boasts 25 mini malls of the same format in different locations across the country to bring to enhance the customers' experience, support community development and bring retail and other services close to them under one roof.

As Qatar gears up to host football fans from around the world during the FIFA World Cup 2022, the opening of the Fox Hills branch and 10 temporary branches in different locations across the country will facilitate providing easy shopping services to residents and the visitors as they will have Al Meera branches even closer to them especially with the road closures in multiple areas, thus contributing to customers' overall experience and the success of the tournament.

The branch will feature many sections like other Al Meera's modern stores, such as the fresh fruits and vegetables, dairy and cosmetics, butchery, fishery, bakery and delicatessen, as well as a wide array of high-quality local and international products.

Commenting on the opening of the branch, Al Meera CEO Mr. Yousef Ali Al Obaidan said:

"We are excited to open our state-of-the-art outlet in the fast-developing Lusail City. The branch is another step to provide Qatar residents and visitors easy access to convenient shopping irrespective of which part of Qatar they are. We will continue to expand our branch network to ensure that all parts of the country are covered, and our clients enjoy an excellent shopping experience. As Qatar welcomes over 1.5 million football fans from across the world in the coming weeks, Lusail Fox Hills branch will serve as an excellent choice for the fans in Lusail area, as the city is home to one of the FIFA World Cup Qatar



2022™ stadiums, Lusail Stadium, where many matches and the final game of the tournament will be played."

Al Meera is committed to making the shopping experience exceptional and more valuable for its customers by offering competitive prices on all its products, regularly launching promotions and rewarding customers through its loyalty program, Meera Rewards.

With over 68 branches across the country and still counting, Al Meera is keen to serve all segments of the society with dedication and excellence in accordance with international shopping standards and evolving customers' needs.

-ENDS-